

PROJECT/REQUEST DETAILS	
<i>JIRA Story</i> <i>(Hyperlink JIRA Story)</i>	[REDACTED]
<i>JIRA Title:</i>	Rogers - BYOD Landing Page
<i>Version Number</i>	Final
<i>Content Producer</i>	Jack Cheng
<i>Approvers:</i>	[REDACTED]
<i>Legal prime:</i>	

SEARCH / SEO		
Element	English	French copy
<i>Title tag</i> <i>(max allowed 69 characters)</i>	Bring your own phone! Get more with unlimited data plans Rogers	Apportez votre téléphone! Profitez des données illimitées Rogers
<i>Meta description</i> <i>(150 characters EN. Keep FR as close to that as possible)</i>	Love your current phone? Keep it. And get more with an unlimited data plan on Canada's most trusted network. No term. No commitment.	Vous aimez votre téléphone? Gardez-le. Et profitez d'un forfait avec données illimitées sur le réseau de confiance au pays. Abonnement mensuel. Pas d'engagement.
<i>URL</i>	www.rogers.com/plans/bring-your-own-device	
<i>Onsite Keywords</i> <i>(Only include keywords not captured in title tag/meta descript.)</i>	Phones, unlocked phones, cell phones, mobile phones, cell phone plans, mobile phone plans, cell phone deals, wireless, wireless plans,	Téléphones, téléphones déverrouillés, téléphones cellulaires, téléphones

	<p>price plans, unlimited data plan, best phone plans, cell phone bills, online bills, invoice, add ons, iphone, android, Samsung phones, device upgrade, plan upgrade, phone charges, cell phone charges, mobile phone charges, unlimited Canada wide calling, Canada wide minutes, Roger Infinite, trade phone, trad phone in</p>	<p>mobiles, forfaits téléphone cellulaire, forfaits téléphone mobile, offres téléphone cellulaire, sans-fil, forfaits sans-fil, forfaits, forfait données illimitées, meilleurs forfaits, factures téléphone cellulaire, factures en ligne, factures, options, iphone, android, téléphones Samsung, rehaussement appareil, rehaussement forfait, frais téléphone, frais téléphone cellulaire, frais téléphone mobile, appels illimités au Canada, minutes au Canada, Roger Infini, téléphone échange, échanger téléphone</p>
<p><i>Canonical tag (Should be same as URL, unless leveraging content from elsewhere)</i></p>		



How to bring your phone & number

Need help setting up your device? Follow these instructions:



1 Choose your plan

Choose the talk, text and data plan that best suits your needs



2 Purchase your plan

You can activate your plan online. If you are an existing customer, please call XXX-XXX-XXXX to activate.



3 Start using your smartphone

Once your Rogers SIM card gets delivered, plug in your SIM card and begin enjoying our ROGers Network!

Activate >

Plans with unlimited shareable data

Curabitur lobortis id lorem id bibendum. Ut id consectetur magna. Quisque volutpat augue enim, pulvinar lobortis. *5G Plans will increase by \$15 a month starting March 2021.

ROGERS INFINITE 10
10 GB at max speed*

Starting at
\$75⁰⁰ /mo.†
Reduced speeds beyond 10GB*

20 GB AT MAX SPEED*

Rogers Infinite 20

Starting at \$95
\$85⁰⁰ /mo.†
Reduced speeds beyond 20GB*

HIGHEST

Rogers Infinite 50

Starting at
\$125⁰⁰ /mo.†
Reduced speeds beyond 50GB*

Start Shopping

Are you an existing customer?

Interested in getting a new device? Click below to review available devices to buy online.

XXX-XXX-XXXX

Bringing your own phone?

We're definitely able to help you out. Give us a quick call to discuss your options and get setup.

Buy Online

PAGE CONTENT / ACCESSIBILITY						
Annotation	Label / Accessible Element	English Copy	Revision Number EN	French Copy	Numéro de révisionFR	Motif du changement (Préciser la date)
Banner	<p>Heading</p> <p>Sub Header</p>	<p>Bring your own phone</p> <p>Keep your existing number and the phone you love! Get a Rogers Infinite™ plan -- No term and no commitment. Start enjoying unlimited data on Canada's most trusted network* today.</p> <p>*Starting at 10GB of max speed data, reduced speeds thereafter. Most trusted network based on total wireless subscribers.</p>		<p>Apportez votre téléphone</p> <p>Conservez votre numéro actuel et le téléphone que vous aimez! Obtenez un forfait Infini de Rogers^{MC} avec abonnement mensuel et sans engagement. Profitez dès maintenant de données illimitées sur le réseau* de confiance au pays.</p> <p>* À partir de 10 Go de données à vitesse maximale; la vitesse est réduite par la suite. Le réseau de confiance au pays d'après le nombre total d'abonnés sans-fil.</p>		
Instructions	<p>Heading</p> <p>Sub Header</p>	<p>How does it work?</p> <p>1. Bring in your current phone and number</p> <p>Make sure your phone is unlocked. Find out if your phone is compatible with our network with these helpful tips. You can always contact us if you need more help.</p>		<p>Comment ça fonctionne?</p> <p>1. Apportez votre téléphone et votre numéro actuels</p> <p>Assurez-vous que votre téléphone est déverrouillé. Vérifiez si votre téléphone est compatible avec notre réseau grâce à ces conseils utiles. Il suffit de nous contacter si</p>		

		<p>2. Choose a plan</p> <p>Pick a Rogers Infinite plan that best suits your needs. You can activate the plan you want online. For existing customers, please call XXXXXXX to activate the new plan.</p> <p>Activate plan</p> <p>3: Start using your phone</p> <p>Your Rogers SIM card will be delivered to you free of charge. Once you have it, plug it into your device and you are all set to enjoy unlimited data* on our network.</p> <p>*Starting at 10GB of max speed data, reduced speeds thereafter.</p>		<p>vous avez besoin d'aide.</p> <p>2. Choisissez un forfait</p> <p>Choisissez le forfait Infini de Rogers qui répond le mieux à vos besoins. Vous pouvez activer le forfait que vous voulez en ligne. Pour les clients actuels, veuillez composer le XXXXXXX pour activer le nouveau forfait.</p> <p>Activez le forfait</p> <p>3 : Commencez à utiliser votre téléphone</p> <p>Votre carte SIM de Rogers vous sera livrée sans frais. Lorsque vous la recevrez, insérez-la dans votre appareil et vous pourrez profiter des données illimitées* sur notre réseau.</p> <p>* À partir de 10 Go de données à vitesse maximale; la vitesse est réduite par la suite.</p>		
	Alt tag for CTA	Title="Activate a phone plan online"		Title="Activez un forfait de téléphonie en ligne"		
Plan	Heading	<p>Choose a plan that suits you</p> <p>REST OF CANADA:</p> <p>No more overage charges. Our unlimited</p>		<p>Choisissez le bon forfait pour vous</p> <p>RESTE DU CANADA :</p> <p>Finis les frais d'utilisation excédentaire. Nos</p>		

	<p>Sub Header</p>	<p>data plans are 5G ready and come with unlimited shareable data*. Add a line and save \$10 per month¹!</p> <p>*Starting at 10GB of max speed data, reduced speeds thereafter. 5G access is included at no extra charge until March 2021.</p> <p>QC, MB, SK:</p> <p>No more overage charges. Our unlimited data plans are 5G ready and come with unlimited shareable data*. Get a \$10 monthly discount when you activate one now! Save an additional \$10 when you add a line.</p> <p>*Starting at 10GB of max speed data, reduced speeds thereafter. 5G access is included at no extra charge until March 2021.</p> <p>REST OF CANADA:</p> <p>UNLIMITED DATA</p> <p>10GB</p> <p>\$75/mo.</p> <p>Get 10GB max speed shareable data, reduced speeds thereafter*.</p>		<p>forfaits de données illimitées sont compatibles avec la 5G et comprennent des données illimitées à partager*. Ajoutez une ligne et économisez 10 \$ par mois¹!</p> <p>* À partir de 10 Go de données à vitesse maximale; la vitesse est réduite par la suite. L'accès à la 5G est compris sans frais supplémentaires jusqu'en mars 2021.</p> <p>QC, MB et SK :</p> <p>Fini les frais d'utilisation excédentaire. Nos forfaits de données illimitées sont compatibles avec la 5G et comprennent des données illimitées à partager*. Obtenez un rabais mensuel de 10 \$ lorsque vous mettez l'un d'eux en service dès maintenant! Économisez 10 \$ de plus à l'ajout d'une ligne.</p> <p>* À partir de 10 Go de données à vitesse maximale; la vitesse est réduite par la suite. L'accès à la 5G est compris sans frais supplémentaires jusqu'en mars 2021.</p> <p>RESTE DU CANADA :</p> <p>DONNÉES ILLIMITÉES</p> <p>10 Go</p> <p>75 \$/mois</p> <p>Obtenez 10 Go de données à vitesse maximale, la vitesse est réduite par la suite*.</p>		
--	--------------------------	---	--	--	--	--

LIMITED TIME OFFER!

UNLIMITED DATA

20GB

~~\$95/mo.~~

\$75/mo.

Get 20GB max speed shareable data, reduced speeds thereafter*.

UNLIMITED DATA

50GB

\$125/mo.

Get 50GB max speed shareable data, reduced speeds thereafter*.

QC, MB, SK:

UNLIMITED DATA

10GB

~~\$75/mo.~~ \$65/mo.

Get 10GB max speed shareable data, reduced speeds thereafter*.

OFFRE D'UNE DURÉE LIMITÉE!

DONNÉES ILLIMITÉES

20 Go

~~95 \$/mois~~

75 \$/mois

Obtenez 20 Go de données à vitesse maximale, la vitesse est réduite par la suite*.

DONNÉES ILLIMITÉES

50 Go

125 \$/mois

Obtenez 50 Go de données à vitesse maximale, la vitesse est réduite par la suite*.

QC, MB et SK :

DONNÉES ILLIMITÉES

10 Go

~~75 \$/mois~~ 65 \$/mois

Obtenez 10 Go de données à vitesse

		<p>LIMITED TIME OFFER!</p> <p>UNLIMITED DATA</p> <p>15 GB</p> <p>\$65/mo.</p> <p>Get 20GB max speed shareable data, reduced speed thereafter*.</p> <p>UNLIMITED DATA</p> <p>20GB</p> <p>\$95/mo. \$85/mo.</p> <p>Get 50GB max speed shareable data, reduced speed thereafter*.</p>		<p>maximale, la vitesse est réduite par la suite*.</p> <p>OFFRE D'UNE DURÉE LIMITÉE!</p> <p>DONNÉES ILLIMITÉES</p> <p>15 Go</p> <p>65 \$/mois</p> <p>Obtenez 20 Go de données à partager à vitesse maximale, la vitesse est réduite par la suite*.</p> <p>DONNÉES ILLIMITÉES</p> <p>20 Go</p> <p>95 \$/mois 85 \$/mois</p> <p>Obtenez 50 Go de données à partager à vitesse maximale, la vitesse est réduite par la suite*.</p>		
	Legal	Offer subject to change without notice. A Setup Service Fee of \$40 per line applies to setup your device and related services. The Setup Service Fee is waived through self-serve on rogers.com (but not through Live Chat and Customer Service). If you require		L'offre peut être modifiée sans préavis. Des frais de configuration de 40 \$ par ligne s'appliquent pour configurer votre appareil et les services connexes. L'annulation des frais de configuration s'effectue en libre-service sur rogers.com (l'annulation ne peut être		

		<p>device setup in-store thereafter, a \$40 Setup Service Fee will apply. Early cancellation fees apply. Taxes extra.</p> <ol style="list-style-type: none"> The monthly service fee discount of \$10 applies to new and existing customers adding a 2nd line or more additional lines to their Rogers Infinite plan. Excludes tablet, stick, hotspot, rocket hub, Talk & Text and Wireless Home Phone additional lines. May not be combined with any other monthly service fee discount offer unless specifically stated. Credit of \$10/month for the 2nd line or more additional lines will appear on customer's bill following activation and will be applied for as long as customer maintains eligibility. <p>*Rogers Infinite data plans include 10 GB, 20 GB or 50 GB of data at max speed on the Rogers network, extended coverage areas within Canada, and Roam Like Home destinations (see rogers.com/roamlikehome). 5G access included at no extra charge until March 7, 2021. 5G access requires a 5G-enabled device in an area where there is 5G coverage (see rogers.com/coverage). Once you have reached the max speed</p>		<p>effectuée par l'entremise du clavardage en direct ou du Service à la clientèle). Si l'appareil doit être configuré en magasin par la suite, des frais de configuration de 40 \$ s'appliqueront. Des frais de résiliation anticipée s'appliquent. Taxes en sus.</p> <ol style="list-style-type: none"> Le rabais de 10 \$ sur les frais de service mensuels est accordé aux nouveaux clients et aux clients actuels qui ajoutent une deuxième ligne ou d'autres lignes additionnelles à leur forfait Infini de Rogers. Exclut les lignes additionnelles associées à une tablette, à une clé Internet, à un point d'accès, à une centrale sans fil, à un forfait Appels et textos ou à la Téléphonie résidentielle sans fil. L'offre ne peut être combinée à un autre rabais sur les frais de service mensuels, à moins d'indications précises à cet effet. À compter de l'activation, un crédit de 10 \$/mois pour la deuxième ligne ou pour les lignes additionnelles sera appliqué chaque mois à la facture du client, à condition que ce dernier reste admissible. <p>* Les forfaits de données Infini de Rogers comprennent 10 Go, 20 Go ou 50 Go de</p>		
--	--	---	--	---	--	--

		<p>data allotment of your plan, you will continue to have access to data services with no overage beyond the max speed data allotment at a reduced speed of up to 512 kilobits per second (for both upload and download) until the end of your current billing cycle. Applications such as email, web browsing, apps, and audio/video streaming will continue to function at a reduced speed which will likely impact your experience. We will send you a text message notifying you when you have used 90% and 100% of the max speed data allotment included in your plan with the option to purchase a Speed Pass to add more max speed data to your plan. Plan requires registration for online billing. In all cases, usage is subject to the Rogers Terms of Service and Acceptable Use Policy.</p>		<p>données à vitesse maximale sur le réseau de Rogers, dans les zones de Couverture étendue au Canada et dans les destinations où Partout chez vous est offert (consultez rogers.com/partoutchezvous). Au-delà du lot de données à la vitesse maximale, vous continuerez d'avoir accès aux services de transmission de données, sans frais d'utilisation excédentaire, à une vitesse réduite pouvant atteindre 512 kbps (pour le téléversement et le téléchargement), et ce, jusqu'à la fin de votre cycle de facturation en cours. Le courriel, la navigation web, les applications et le visionnement ou l'écoute en continu continueront de fonctionner à vitesse réduite, ce qui altérera vraisemblablement votre expérience. Nous vous enverrons deux messages texte : un lorsque vous aurez utilisé 90 % du lot de données à la vitesse maximale inclus dans votre forfait et un autre lorsque vous en aurez utilisé 100 % et vous donnerons la possibilité d'acheter un Accès Rapido pour ajouter des données à vitesse maximale à votre forfait. L'inscription à la facture en ligne est exigée pour ce forfait. Dans tous les cas, l'utilisation est assujettie aux Modalités de service et à la Politique d'utilisation acceptable de Rogers.</p>		
--	--	--	--	---	--	--

Ways to Buy Section

		English	French
	<p>Heading</p> <p>Sub Heading</p>	<p>Start shopping</p> <p>Shop for an unlimited data plan* that best suits you.</p> <p>*Starting at 10GB of max speed data, reduced speeds thereafter.</p>	<p>Commencez à magasiner</p> <p>Magasinez pour un forfait de données illimitées* qui vous convient mieux.</p> <p>* À partir de 10 Go de données à vitesse maximale; la vitesse est réduite par la suite.</p>
	<p>TFN</p>	<p>Are you an existing customer? Call us and activate your new plan.</p> <p>1-xxx-xxx-xxx</p>	<p>Êtes-vous déjà client? Appelez-nous et activez votre nouveau forfait.</p> <p>1- xxx- xxx- xxx</p>
		<p>Are you a new customer? You can shop and activate your plan online.</p>	<p>Êtes-vous un nouveau client? Vous pouvez magasiner et activer votre forfait en ligne.</p>
	<p>CTA</p>	<p>Shop plans</p>	<p>Voir les forfaits</p>
	<p>Alt tag</p>	<p>Alt="shop for a new phone plan"</p>	<p>Alt="Trouver un nouveau forfait de téléphonie"</p>